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Írásbeli kérdés

„Mire fordították a forgalombahozatali járulékot II.?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr!

2006. július 10-én írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz, arra keresve a választ, hogy mekkora
összegű forgalombahozatali járulék folyt be 2006 . év első félévében, továbbá mire fordították
a befolyt járulékot .
Válasznak szánt levelet ugyan kaptam, de az a feltett kérdésekre választ nem adott .
Tisztelettel kérem és elvárom, hogy kötelességének tegyen eleget, és adjon választ a feltett
kérdésekre, amit mindezek miatt kénytelen vagyok megismételni .

•

	

Mekkora összegű forgalombahozatali járulék folyt be 2006 elsőfélévében?
•

	

Mire fordították a befolyt forgalombahozatali járulékot?

Kérem, hogy válaszát az Országgyűlés ülésén kívül, - amennyiben lehetséges elektronikus
formában is - írásban szíveskedjen megadni .
(Elektronikus címem : ervin.demeter@parlament .hu)

Budapest, 2006 . augusztus 11 .

Tisztelettel :

Demeter Ervin
országgyűlési képviselő
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